



CARMEL SECONDARY SCHOOL

中 迦
學 密

55 Chung Hau Street, Homantin,
Kowloon, Hong Kong
General Office: 2714 9385
Principal's Office: 2714 8606
Fax: 2762 0275
Email: info@carmelss.edu.hk

親愛的校長/家長教師會主席：

2018 迦密中學資訊日

本年十二月一日（星期六）為本校對外開放的資訊日，歡迎各位校長、老師、家長及同學蒞臨參觀。詳情如下：

時間	活動內容	簡介	備註
上午 9:45-10:45 下午 1:45-2:45	校園生活簡介 及答問會	介紹本校辦學理念、校園生活及收生安排；屆時設答問環節。	<ul style="list-style-type: none">• 適合有興趣讓子弟入讀本校的家長參加• 預先到本校網頁報名• 不接受團體報名
上午 9:45-10:45 下午 1:45-2:45	「迷你教室」 (中學課堂體驗)	中學課堂體驗：由迦密老師授課，讓應屆小六學生體驗迦密中學中文科、英文科、數學科、經濟及公共事務科、資訊及通訊科技科、世界歷史科、綜合科學科、家政科、視覺藝術科、設計與科技科等科目的特色。	<ul style="list-style-type: none">• 只限應屆小六學生參加• 預先到本校網頁報名
上午 9:45-12:00 下午 1:45-4:00	學生活動巡禮	由學生活動組織負責的資訊展覽和攤位。	<ul style="list-style-type: none">• 毋須報名• 歡迎各方友好參加

家長及同學可以透過校園生活簡介、「迷你教室」、資訊展覽和攤位等活動認識本校；藉開放校園，各位家長及同學更可與本校學生交流，掌握迦密生活的第一手資料。

如蒙 各位撥冗出席校園生活簡介講座或「迷你教室」，實為本校之光榮；請到本校網頁 www.carmelss.edu.hk 報名，以方便留座。報名日期為 11 月 5 日至 23 日，額滿即止。參加者成功報名後，需下載有關門券，並憑券參加當日有關活動。如有垂詢，可發電郵至 info@carmelss.edu.hk 或致電 2714-0841。

附上有關資訊日的程序單張，敬請代為派發給有關老師及家長；再次多謝 閣下的支持與幫忙。敬候
台安

校長

伍妙儀啟

主曆二零一八年十月三十日



CARMEL SECONDARY SCHOOL

中 迦

55 Chung Hau Street, Homantin,
Kowloon, Hong Kong
General Office: 2714 9385
Principal's Office: 2714 8606
Fax: 2762 0275
Email: info@carmelss.edu.hk

學 密

October 30, 2018

Dear Principal/Parent-Teacher Association Chairperson,

Carmel Information Day 2018

You are cordially invited to attend our Information Day on December 1, 2018. It is a major event of our school, aiming to address concerns of primary six parents and students for secondary school education. The details are as follows:

Time	Activity	Brief Introduction	Remark
AM: 9:45-10:45 PM: 1:45-2:45	Life in Carmel and Q&A	To introduce our school mission, campus life and admission details, followed by a Question-and-Answer session.	<ul style="list-style-type: none">For prospective <u>parents only</u>Please visit our school website for enrolmentEnrolment should be made individually
AM: 9:45-10:45 PM: 1:45-2:45	Mini Classrooms	Secondary School Lesson Experience: To be taught by Carmel teachers, only for current P6 students. Students can experience lessons of different subjects including Chinese Language, English Language, Mathematics, Economics and Public Affairs, Information and Communication Technology, History, Integrated Science, Home Economics, Visual Arts, Design & Technology.	<ul style="list-style-type: none">For <u>current P6 students only</u>Please visit our school website for enrolment
AM: 9:45-12:00 PM: 1:45-4:00	Meeting Student Ambassadors	Game booths and displays organized by different Carmel student organizations.	<ul style="list-style-type: none">Open to all

Visitors will gain first-hand information about our campus life through the above activities and meeting our students in person.

Kindly refer to the enclosed flyers for details. Enrolment for the "Life in Carmel" talk and "Mini Classrooms" is on a first-come-first-served basis. Please reserve seats on our school website www.carmelss.edu.hk from November 5 to 23. Tickets will be generated for successful enrolment and should be printed out and presented for admittance.

Should you have any enquiries, please email to info@carmelss.edu.hk or call 2714-0841.

Thank you for your support and we look forward to seeing you on our Information Day.

Yours sincerely,

Ng Miu Yee Maria
Principal

Encl.